



## 保良局羅傑承(一九八三)中學 Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

### School Talk

The annual School Talk will be held on 3rd December 2022.

Registration for the Annual School Talk will commence on 1<sup>st</sup> November 2022 and will last until 20<sup>th</sup> November 2022. A confirmation email will be sent to parents who have successfully registered by 1<sup>st</sup> December 2022.

Due to the pandemic situation, only one registration with a maximum of two attendees from each family will be accepted. Duplicated registrations will not be processed.

A campus tour will be organized after the school talk. Interested parents should indicate their preference in the registration form.

### 升中講座詳情

本學年之升中講座將於2022年12月3日舉行。

家長可於2022年11月1日至2022年11月20日於本校網站登記。成功登記之家長將於2022年12月1日或之前收到電郵確認。

由於疫情關係，每個家庭只限登記一次及最多2人出席。重複之登記將不獲處理。

講座完結後設有校園遊。有興趣之家長請於報名表內同時登記參與校園遊。

Register here / 按此登記:

<https://forms.gle/Vd21NLUr3Y4mdAwR6>

